
Informe d’activitat del Grup Municipal de la CUP a 

l’Ajuntament de Tarragona 

 

Setmana 6-12 de juliol 

 

Reunions realitzades i activitat institucional: 

- Reunió preparatòria per preparar un esborrany de moció demanat a 

l’Ajuntament un estudi sobre la qualitat de l’aire a Tarragona. Hi ha 

representació dels Grups municipals d’ERC, Ciutadans, CiU i la CUP. 

- Assistència a l’Assemblea Nacional de la CUP i a les deliberacions de la 

candidatura Per la Ruptura celebrades a Castelló de la Plana.  

- La consellera Laia Estrada assisteix a la reunió de la Comissió Informativa i 

de Seguiment (CIS) de Presidència, al Saló Tarragonins Il·lustres, on es 

discuteix un punt únic: l’aprovació dels estatuts de l’Associació Clúster de la 

Mediterrània (Chemmed Tarragona) i la incorporació de Tarragona com a 

membre honorífic a aquesta associació. La CUP vota en contra, i posa sobre la 

taula la necessitat d’especificar que l’Ajuntament de Tarragona aprofiti la 

seva presència al Clúster per vetllar per la salvaguarda mediambiental i per 

les condicions laborals dignes.  

- Reunió del Grups Municipals de la CUP, ERC, CiU i ICV amb la Plataforma 

Cel Net per enllestir definitivament la moció que aquest GGMM registren el 

divendres 10 de juny. 

- Reunió del Grup Municipal de la CUP amb el Comitè d’empresa de l’Institut 

Municipal de Serveis Socials de Tarragona. S’analitzen les conseqüències de 

l’aplicació de la LRSAL i del Pla Local d’Inclusió, així com el contingut de la 

reunió amb Estela Piñol (Gerent de l’IMSS) on la CUP va expressar la seva 

preocupació davant les mancances de les beques menjador per a infants 

desafavorits. Des de la CUP emfatitzem als treballadors i treballadores del 

IMSS que els serveis socials són una prioritat política. 

- Assistència d’un representant del Grup Municipal (Pepe Gómez) de la CUP al 

Consell de Cooperació i Solidaritat, a l’Espai Kesse, on es va fer l’elecció de 

la Comissió Permanent del Consell.  

- La consellera Laia Estrada assisteix a la reunió de la Comissió de informativa 

i de Seguiment (CIS) de l’àrea de Territori, i fa constar que l’accés 

informàtic als documents que s’havien de discutir ha fallat i que s’ha fet la 

consulta amb molt poc marge de temps. Recolzem la cessió a La Muntanyeta 

de l’Edifici blanc de Bonavista, una de les Grans Runes de Tarragona 

denunciada per la CUP. Altrament, expressem la nostra disconformitat amb la 

modificació dels Estatuts del Consorci del transport Públic del Camp de 

Tarragona perquè es tracta d’un requeriment de LRSAL, i que donat que 

l’Ajuntament de TGN s’ha manifestat contrari a aquesta llei, cal desobeir-la. 

No estem d’acord amb que la Generalitat sigui qui tingui les competències 

d’aquest Consorci perquè això allunya les possibilitats de control per la 

població local. Demanem explicacions en relació al  projecte de licitació d’un 

centre d’ensenyament privat en llengua anglesa que està previst que 



s’instal·li al carrer Joan Lamote de Grignon de Florimar (Boscos de 

Tarragona). Aquesta finca seria cedida a canvi d’un cànon anual de només 

13.079 euros, i segons l’Ajuntament, l’empresa adjudicatària s’encarrega de 

construir el centre, que posteriorment passarà a mans municipals. 

- Reunió dels Grups Municipals de la CUP, ERC, CiU i ICV amb la Plataforma Cel 

Net per revisar la proposta de moció demanant un estudi de la qualitat de 

l’aire al Camp de Tarragona. 

- Assemblea Local de la CUP de Tarragona al Casal Popular Sageta de Foc. 

- Assistència dels consellers Laia Estrada i Jordi Martí a la constitució del Ple 

del Consell Comarcal del Tarragonès.  

- Assistència del conseller Jordi Martí a la Comissió Informativa i de Seguiment 

(CIS) de Cultura, Turisme, Patrimoni i Joventut. El punt principal és el Pla 

de Drogues de TGN, en relació al qual defensem que no sigui cap entitat 

privada qui gestioni una part del programa “L’Aventura de la Vida”. Posem en 

dubte el rol de la Guàrdia Urbana i dels Mossos en relació al Pla de Drogues, i 

proposem aquests cossos rebin formació en assistència a persones amb 

drogoaddictes, més enllà de les intervencions punitives. L’equip tècnic del Pla 

assegura que aquesta proposta està prevista per desenvolupar-se al proper 

Pla. En relació a Cultura, el Grup Municipal de la CUP exposa que renunciem a 

les entrades gratuïtes a espectacles que reben els consellers, i demanem que 

cadascú les pagui de la seva pròpia butxaca. Demanem a la consellera Begoña 

Floria que expliqui quins criteri s’han seguit per obrir la Casa Canals durant 

els tres dies de durada dels Focs, quan normalment aquesta instal·lació només 

és accessible per a grups de visitants prèviament concertats. 

- Assistència del conseller Jordi Martí a la Comissió Assessora del Seguici 

Popular, a la sala dels Penjats de l’Ajuntament. Tret dels GGMM de ICV i del 

PP, la resta de formacions polítiques hi assisteixen. No s’aprova donar permís 

a una empresa privada que pretenia fer servir la imatge de l’àliga per fer-ne 

estatuetes, ja que només es tractava d’una iniciativa privada lucrativa. 

Demanem informació a Begoña Floria en relació a la situació de la Casa de la 

Festa, i la consellera es compromet a fer-nos arribar un informe. 

- Nova reunió amb els GGMM Ciutadans, PSC, CiU, ERC i PSC per examinar 

diferents esmenes a la moció sobre la qualitat de l’aire que s’haurà de 

defensar al Ple del divendres 17 i presentació de l’esborrany de la moció 

sobre la qualitat de l’aire al GM del PP. 

 

Participació en activitats sociopolítiques: 

- Participació a la III Jornada de Lluita i tancada en defensa de l’Hospital 

Joan XXIII i per la sanitat pública, organitzada pel Grup de Treball en 

Defensa de la Sanitat Pública. Al llarg d’aquesta jornada hi ha 2 xerrades-

debat: la introducció al territori dels Plans Funcionals Sanitaris i la lluita 

contra la corrupció a Reus i el cas Innova, amb la col·laboració de la CUP de 

Reus. 

- Participació de la consellera Laia Estrada a la xerrada “Ni Plans Funcionals 

ni consorcis encoberts”, amb activistes del Grup de Treball en defensa de la 

Sanitat Pública de Tarragona i de Marea Blanca de Lleida, dins de la III 

Jornada de Lluita i tancada en defensa de l’Hospital Joan XXIII. 



- Sessió de formació sobre la privatització del sistema sanitari català  i 

l’articulació dels Plans Funcionals a la seu dels sindicat Co.bas. 

- Debat Intern de l’Assemblea Local de la CUP de Tarragona. Temes principals 

de discussió i debat: Estructura interna i creació de noves comissions, 

informació del Grup Municipal i preparació de l’Assemblea Municipalista del 

Poder Popular. 

- Presentació del llibre "Hem guanyat, hem perdut" a la Cooperativa Obrera 

Tarraconense. L’editor del llibre va convidar al Grup Municipal, però degut a 

incompatibilitat horària, cap dels consellers hi poden assistir. 

 

Comunicats emesos i Rodes de Premsa realitzades: 

- Participació a la roda de premsa de presentació de la moció demanant la 

realització d’un estudi de la qualitat de l’aire a Tarragona. 

- [NdP] La CUP preguntarà al ple sobre el desenvolupament dels acords de 

plenari a favor de les reivindicacions de la PAH que fins ara s’han aprovat a 

l’Ajuntament de Tarragona 

- [NdP]: La CUP renuncia a les entrades a espectacles per als consellers i 

demana a la resta de grups que facin el mateix 

- [NdP] La CUP presentarà una moció conjunta amb ERC i CiU demanant 

l'adhesió de Tarragona a la Associació de Municipis per la Independència 

- [NdP] La CUP aplaudeix els veïns de Boscos que han aturat una escola privada 

en terrenys municipals i demana una reunió amb Pau Pérez per ampliar 

información 

- [NdP] Els Grups Municipals de la CUP, ERC, CiU, ICV i C's registraran demà una 

moció demanant un estudi de la qualitat de l'aire al Camp de Tarragona 

- [NdP] La CUP demanarà la celebració d’un ple extraordinari sobre els Jocs 

Mediterranis 2017 

 

Mocions, preguntes i peticions d’informació: 

- Davant la celebració del Consell Plenari del divendres 17 de juliol, el Grup 

Municipal de la CUP registra una moció conjunta reclamant la realització 

d’un estudi de la qualitat de l’aire al Camp de Tarragona (moció conjunta 

amb ERC, CiU, ICV i Ciutadans), així com una altra una moció conjunta amb 

ERC i CiU demanant l’adhesió de Tarragona a l’Associació de Municipis per 

la Independència (AMI). Amb ERC, la CUP ha registrat una moció demanant 

l’organització d’una consulta ciutadana per decidir si Tarragona s’ha 

d’adherir o no a l’AMI, consulta que s’hauria de realitzar no més tard de la 

tardor de 2015. 

- El Grup Municipal de la CUP registra una moció per demanar la retirada de 

privilegis municipals, rebutjant que els consellers i les conselleres rebin 

gratuïtament entrades per a diversos espectacles organitzats a la ciutat.  

- El Grup municipal de la CUP registra també una moció sobre els Plans 

Funcionals Sanitaris al Tarragonès i al Baix Penedès , rebutjant la creació 

d’aliances estratègiques o organismes sanitaris que impliquin la participació 

d’agents privats a la sanitat pública, i per la defensa del caràcter públic de 

l’Institut Català de la Salut. 



- El GM de la CUP registra una pregunta adreçada a l’Alcalde en relació a les 

mocions aprovades per l’Ajuntament de Tarragona on es plantejava la 

possibilitat de retirar els diners que l’Ajuntament tingués depositats en 

entitats bancàries que executessin desnonaments a la ciutat per 

impagament hipotecari de l’habitatge habitual. Demanem què s’ha fet al 

respecte, és a dir, quines actuacions concretes hi ha hagut, quin ha sigut el 

rol de la Guàrdia Urbana, i quina intenció real hi ha de crear un parc 

d’habitatge municipal de lloguer social. 

- Presentació d’un nou bloc de petició d’informació a l’Alcaldia, en relació a 

diversos temes, com ara l’accionariat de l’Empresa Municipal Mixta d’Aigües 

de Tarragona, les actes de la Taula de la pobresa energètica, les declaracions 

anuals informatives d’operacions amb terceres persones de les empreses 

municipals i mixtes, convenis amb el CTQT o els Plans de Fiscalització de 

l’Ajuntament 

 

 

 

 


